
KLASA:021-04/19-01/34 

URBROJ:2133/1-01/01-19-04 

ZAPISNIK 

s 14. sjednice Odbora za Statut i Poslovnik održane 26. veljače 2019. godine u Dvorani za 

sastanke Ureda župana, A. Vraniczanya 2/II, Karlovac. 

Nazočni članovi: mr.sc. VLADO JELKOVAC, ŽELJKO LIPOŠĆAK, JOSIPA ŠKRTIĆ  

PUCAREVIĆ, HRVOJE HOFFMAN, KRISTINA BAKIN MLAČAK, 

NIKŠA ANTICA 

 

Odsutni članovi: NIKOLA PAULIĆ  

Ostali članovi:  mr. sc. MARIJA MEDIĆ, pročelnica Upravnog odjela za školstvo,  

dr. sc. VILKO KLASAN, ravnatelj Javne ustanove Regionalne razvojne 

agencije Karlovačke županije 

BRUNO BAJAC, viši stručni suradnik za pravna pitanja u Uredu župana 

Karlovačke županije 

KRISTIJAN ČUJKO, tajnik Županijske skupštine.  

 

ZAPOČELO U 10:00 SATI. 

Sjednicom je predsjedao gospodin mr.sc. Vlado Jelkovac, predsjednik Odbora koji je 

pozdravio nazočne i utvrdio kako je na sjednici prisutno 6 članova te se može pravovaljano 

odlučivati. Predložio je dnevni red sjednice te upitao da li ima primjedbi na predloženi dnevni 

red.  

Gospodin Hrvoje Hoffman iznosi primjedbu glede pravopisne pogreške u 

Poslovniku Županijske skupštine. 

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac odgovara da će se o tome raspraviti pod točkom 

„Razno“.  

Uz nazočnost 6 člana, sa 5 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom usvojen je sljedeći 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s 13. sjednice Odbora 

2. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedloge statuta osnovnih škola, 

srednjih škola i učeničkih domova kojima je Karlovačka županija osnivač 

3. Prijedlog Odluke o usvajanju potpunog teksta Odluke o osnivanju Javne ustanove 

Regionalne razvojne agencije Karlovačke županije  

4. Razno 

 

TOČKA 1. 

Usvajanje zapisnika s 13. sjednice Odbora 

Uz nazočnost 6 člana jednoglasno je usvojen zapisnik s 13. sjednice Odbora.  
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TOČKA 2. 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedloge statuta osnovnih škola, 

srednjih škola i učeničkih domova kojima je Karlovačka županija osnivač 

 

Uvodno obrazloženje dala je gospođa mr. sc. Marija Medić, pročelnica Upravnog 

odjela za školstvo.  

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac  je upitao jesu li ovi statuti sada kompletno novi i 

usklađeni s novim zakonom. 

Gospođa mr. sc. Marija Medić odgovara da jesu. 

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac ističe kako mu nije jasno da statuti škola moraju 

biti ovoliko dugi i detaljno razrađeni. Statut Karlovačke županije ima 50 članaka, a ovaj ima 

oko 270. Mišljenja je da su propisane apsolutno nepotrebne stvari, ali ne namjerava tu ništa 

mijenjati jer vjerojatno su i ovi statuti rađeni po nekakvom obrascu koji se na razini Hrvatske 

radi. Vjerojatno su statuti i u osnovnim školama u drugim županijama slični pa nema razloga 

nešto posebno mijenjati ali mu se čini kao problem velika normiranost.  

Gospođa mr. sc. Marija Medić odgovara kako je upravni odjel školama već prenio 

sugestije Odbora za Statut te ih upozorio odnosno predložio im da sam opseg statuta bude 

manji kao kod zdravstvenih ustanova. Međutim, oni su takvi kakvi jesu, oni su donijeli 

smjernice i oni moraju poštivati prije svega naputke Ureda državne uprave koji im kontrolira 

usklađenost statuta sa zakonom. Mi smo se prije svega držali smjernica Ureda državne uprave 

koji je njima kao korektiv prije slanja na sud i tako je Ured njima sugerirao i odobrio, ali da 

mogu biti kraći se apsolutno slaže.  

Uz nazočnost 6 članova, sa 5 glasa ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom donesen je sljedeći  

 

Z AK L J U Č A K 

   Prihvaća se prijedlog odluka o davanju prethodne suglasnosti na prijedloge statuta osnovnih 

škola, srednjih škola i učeničkih domova kojima je Karlovačka županija osnivač kako slijedi:  

1. prijedlog Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Duga Resa usvojen na sjednici Školskog 

odbora 13. 2. 2019. godine. 

2. prijedlog Statuta Osnovne škole Ivana Gorana Kovačića Duga Resa usvojen na sjednici 

Školskog odbora 14. 2. 2019. godine. 

3. prijedlog Statuta Osnovne škole Generalski Stol usvojen na sjednici Školskog odbora   13. 2. 

2019.godine. 

4. prijedlog Statuta Osnovne škole Netretić usvojen na sjednici Školskog odbora 8. 2. 2019. 

godine. 

5. prijedlog Statuta Osnovne škole Barilović usvojen na sjednici Školskog odbora 14. 2. 2019. 

godine. 

6. prijedlog Statuta Prve osnovne škole Ogulin usvojen na sjednici Školskog odbora 14. 2. 

2019. godine. 

7. prijedlog Statuta Osnovne škole Ivane Brlić Mažuranić Ogulin usvojen na sjednici Školskog 

odbora 11. 2. 2019.  godine. 
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8. prijedlog Statuta Osnovne škole Josipdol usvojen na sjednici Školskog odbora 12. 2. 2019. 

godine. 

9. prijedlog Statuta Osnovne škole Plaški usvojen na sjednici Školskog odbora 13. 2. 2019. 

godine 

10. prijedlog Statuta Osnovne škole Slave Raškaj Ozalj usvojen na sjednici Školskog odbora  15. 

2. 2019. godine. 

11. prijedlog Statuta Osnovne škole Žakanje usvojen na sjednici Školskog odbora 12. 2. 2019. 

godine. 

12. prijedlog Statuta Osnovne škole Draganići usvojen na sjednici Školskog odbora  13. 2. 2019. 

godine. 

13. prijedlog Statuta Osnovne škole Katarine Zrinski Krnjak usvojen na sjednicama Školskog 

odbora 11. 2. 2019. godine i 22. 2. 2019. godine.  

14. prijedlog Statuta Osnovne škole Antuna Klasinca Lasinja usvojen na sjednici Školskog 

odbora 12. 2. 2019. godine. 

15. prijedlog Statuta Osnovne škole Slunj usvojen na sjednici Školskog odbora 14. 2. 2019. 

godine 

16. prijedlog Statuta Osnovne škole Eugena Kvaternika Rakovica usvojen na sjednici Školskog 

odbora  13. 2. 2019. godine. 

17. prijedlog Statuta Osnovne škole Cetingrad usvojen na sjednici Školskog odbora 11. 2. 2019. 

godine 

18. prijedlog Statuta Osnovne škole Vojnić usvojen na sjednicama Školskog odbora  13. 2. 2019. 

godine i 25. 2. 2019. godine. 

19. prijedlog Statuta Gimnazije Karlovac usvojen na sjednici Školskog odbora 14. 2. 2019. 

godine.   

20. prijedlog Statuta Medicinske škole Karlovac usvojen na sjednici Školskog odbora 15. 2 2019. 

godine. 

21. prijedlog Statuta Ekonomsko-turističke škole Karlovac usvojen na sjednici Školskog odbora 

14. 2. 2019. godine.  

22. prijedlog Statuta Trgovačko-ugostiteljske škole Karlovac usvojen na sjednici Školskog 

odbora 15. 2 2019. godine.  

23. prijedlog Statuta Prirodoslovne škole Karlovac usvojen na sjednici Školskog odbora 15. 2 

2019. godine.  

24. prijedlog Statuta Mješovito industrijsko-obrtničke škole Karlovac usvojen na sjednici 

Školskog odbora 15. 2. 2019. godine.  

25. prijedlog Statuta Tehničke škole Karlovac usvojen na sjednici Školskog odbora  15. 2 2019. 

godine.  

26. prijedlog Statuta Šumarske i drvodjeljske škole Karlovac usvojen na sjednici Školskog 

odbora 15. 2. 2019. godine.  

27. prijedlog Statuta Gimnazije i strukovne škole Bernardina Frankopana Ogulin usvojen na 

sjednici Školskog odbora 15. 2. 2019. godine.  

28. prijedlog Statuta Obrtničke i tehničke škole Ogulin usvojen na sjednici Školskog odbora 14. 

2. 2019. godine.  

29. prijedlog Statuta Srednje škole Duga Resa usvojen na sjednici Školskog odbora  15. 2 2019. 

godine. 
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30. prijedlog Statuta Srednje škole Slunj usvojen na sjednici Školskog odbora 15. 2. 2019. 

godine.  

31. prijedlog Statuta Učeničkog doma Karlovac usvojen na sjednici Domskog odbora 14. 2. 

2019. godine.  

32. prijedlog Statuta Učeničkog doma Ogulin usvojen na sjednici Domskog odbora  15. 2. 2019. 

godine.  

33. prijedlog Statuta Glazbene škole Karlovac usvojen na sjednici Školskog odbora  29. 1. 2019. 

godine.  

 

TOČKA 3. 

Prijedlog Odluke o usvajanju potpunog teksta Odluke o osnivanju Javne ustanove 

Regionalne razvojne agencije Karlovačke županije 

 

Uvodno obrazloženje dao je gospodin dr. sc. Vilko Klasan, ravnatelj Javne ustanove 

Regionalne razvojne agencije Karlovačke županije.  

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac zahvaljuje gospodinu Klasanu i daje sažetak 

dosadašnjeg postupanja pri donošenju predmetne odluke.  

Gospodin Kristijan Čujko pojašnjava kako treba upisati određene promjene u sudski 

registar, a oni  za to traže pročišćeni tekst odluke. Znači njima nije dovoljno što imaju jedan 

dokument i drugi dokument, ne, oni traže pročišćeni tekst. Meni to nije bilo jasno, ja sam 

zvao javnog bilježnika i sud i oni zaista inzistiraju na tome. Ništa se ne mijenja.  

 

Uz nazočnost 6 članova, sa 5 glasa ZA i 1 glasom PROTIV usvojen je sljedeći  

 

Z AK L J U Č A K 

 Daje se suglasnost na potpuni tekst prijedloga Odluke o osnivanju Javne ustanove Regionalne 

razvojne agencije Karlovačke županije.  

 

TOČKA 4. 

Razno 

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac ističe da bi htio skinuti s dnevnog reda temu 

gospodina Hoffmana te mu predlaže da još jednom ukratko kaže što je njegova intencija. Isto 

tako gospodina Čujka moli da on to dodatno pojasni i da Odbor onda donese zaključak i da 

ubuduće skine ovu temu s dnevnog reda.  

Gospodin Hrvoje Hoffman ističe da se radi o kozmetičkoj izmjeni odnosno riječ je o 

tom jednom jedinom slovu koje se provlači od 2013. godine kao greška. To je bio sastavni dio 

amandmana koji je uložen i jednostavno odbačen sa stanovišta većine te je rečeno da će to biti 

naknadno korigirano te da nije ništa sporno i ne treba biti kao dio amandmana i onda se ta 

greška i dalje se povlači uza sav taj silni kapital umova i znanja. 
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Gospodin Željko Lipošćak traži od gospodina Hoffmana da upozna Odbor s 

greškom.    

Gospodin Hrvoje Hoffman  ističe članak 27. stavak 1. točka 1. Statuta gdje jedna 

stvar piše malim slovom umjesto velikim, a u međuvremenu HDZ inzistira na jednom drugom 

velikom slovu na jednom drugom mjestu kada je riječ o slovu „C“.  

Gospodin Kristijan Čujko pojašnjava da su svi amandmani koliko se on sjeća bili 

razmotreni na Odboru. Naravno da prijedlozi, primjedbe, prigovori što su se ticali lekture nisu 

nešto čime bi se ovaj Odbor trebao baviti već lektor. Moguće da se dogodi pogreška u lekturi, 

ispričava se unaprijed. Mišljenja je kako je Odbor za Statut i Poslovnik vrlo važno radno tijelo 

i da se njegova uloga, a i značaj ne bi trebala svoditi na pitanje malog i velikog slova jer onda 

se događa situacija da gledamo drveće a ne vidimo šumu. Dakle, greška je, ali ne svakako 

takvog značaja da bi trebala biti predmet rasprave ovog Odbora nego kod iduće meritorne 

izmjene statuta kod lekture tu pogrešku ispraviti. 

Gospodin Hrvoje Hoffman ističe da je to rečeno i zadnji put uza sve drugo što se 

provuklo sa stanovišta većine. Izmjene koje su napravljene, napravljene su na bazi stvari na 

koje se stalno prigovaralo da se krši Poslovnik iz 2013. godine, da se rade određene stvari 

namjerno, da se vrše ti propusti. Dapače, gospodin Čujko je čak u jednom vremenu sklonio 

jedan amandman, sva sreća da je on imao kopiju i samim time se pokazuje koliko se drži do 

važnosti tijela i obnašanja nekakvih dužnosti i koliko tijela drže do svog rada. Ovo je samo 

jedan način na koji se želi pokazati kako se stvari marginaliziraju, ništa više.   

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac upitao je gospodina Hoffmana je li činjenica da je 

prilikom lekture, u tekstu koji glasi: „Odbor za Statut i poslovnik“ riječ poslovnik napisana 

malim slovom, pokazatelj kako se stvari u Županiji rade i kako se neke činjenice 

marginaliziraju. Upitao je ostale jesu li svjesni što je predmet ovog spora ili rasprave.  

Gospodin Hrvoje Hoffman navodi da ima još stvari u Poslovniku koje nisu u redu, 

ali o tome neće ovdje. 

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac ističe da nisu u redu prema gospodinu Hoffmanu, 

ali prema onome tko ih je usvojio su u redu.  

Gospodin Hrvoje Hoffman odgovara da se zna tko ih je usvojio.  

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac odgovara da većina usvaja pa kad bude većina, 

usvajat će, a do tada se većinom amandmani ili usvajaju ili odbijaju i postaju ili ne postaju 

sastavni dio nekog dokumenta. Demokracija nije najpametnija stvar na svijetu, ali do sad nije 

izmišljena bolja, a ona se na taj način provodi. Zaključuje da je naprosto napravljen propust, 

prilikom te lekture, ali što ćemo sada zbog jednog tog slova ići baciti ove postojeće statute i 

poslovnike, odnosno ovu knjižicu i ići printati nove. 

Gospođa mr. sc. Marija Medić daje pojašnjenje u vezi pravila pravopisa.  

Gospodin Željko Lipošćak izražava nezadovoljstvo da se o tom Poslovniku tuče na 

pet sjednica Odbora. Pričamo o prošlom svršenom vremenu gdje se moglo na ovom Odboru 

pa onda poslije na Skupštini amandmanima korigirati i uvažavati, predlagati itd. Čak i neki 

amandmani gospodina Hoffmana su prihvaćeni ovdje ako se dobro sjeća. To je demokratska 

procedura. Došlo je na Skupštinu, na Skupštini postoji većina i ne samo većina, jer glasali su i 

još neki opozicijski vijećnici i usvojen je Poslovnik. Naglašava da se mora inzistirati da se 
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sjednica vodi prema Poslovniku, znači bez ikakvih tih korekcija izleta, to je bila falinga starog 

Poslovnika što se izlazilo van okvira Poslovnika, to je suština priče, a ako je nešto stvarno 

tako loše u tom Poslovniku uvijek postoje mogućnosti da se on promijeni unaprijedi, dogradi 

itd. Moli da se stavi točka na i s tim Poslovnikom. Stvarno je to prošlo svršeno vrijeme.  

Gospodin Hrvoje Hoffman navodi da su svi ostali članci na taj princip pisani i ne zna 

zašto je na ovom jednom mjestu različito. Ali dobro, u demokraciji se može misliti različito, 

pogotovo ako većina tako misli.  

Gospodin Željko Lipošćak odgovara da se različito misli do donošenja odluke, a kad 

se odluka donese onda moramo misliti zajednički ako nam je stalo do unapređenja i do 

nekakvog napretka. To je suština priče, to je demokracija. Znači dok god ne doneseš odluku 

razmišljaš kako god hoćeš, kad doneseš odluku onda svi stanemo iza te odluke. To je razlika u 

pristupu. 

Gospodin Hrvoje Hoffman ističe kao razlog natezanja oko tog Poslovnika njegovu 

promjenu na način na koji je mijenjan. Upitao je zbog čega je svedena mogućnost govora 

pojedinih vijećnika na 6 minuta, zašto je mišljenje izjednačeno sa pitanjem, zašto su određene 

stvari napravljene.  

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac pojašnjava da se ne bi dvojako tumačilo već smo 

striktno napisali jer do sada odnosno po dotadašnjem Poslovniku gospodin Hoffman je 

tumačio Poslovnik kako je htio, a onda smo ga napravili tako da smo izrijekom rekli kako 

treba biti. Što je tu problem? 

Gospodin Hrvoje Hoffman navodi da je sjeo za stol sa čovjekom koji je ipak tu 

stručan i da su izmjene rađene na taj način zbog toga da bi se neke stvari zatvorile. 

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac ističe da je to da bi se stvari striktno i izrijekom 

propisale o tome kako će se ponašati. Mijenjan je Statut zbog izmjena Zakona o lokalnoj 

samoupravi pa se nakon Statuta onda mijenja i Poslovnik. Kad smo već išli mijenjati 

Poslovnik, onda smo one stvari koje smo uočili da nisu nedvojbeno rečene i izrijekom da 

bude jasno i da se ne tumači dvojako, išli napraviti onako da ih više nije moguće tumačiti da 

nešto bude dvojbeno. Što je normalnije od toga? To što tebi ne odgovara da možeš svaku stvar 

tumačiti onako kako hoćeš, da ti možeš izlaziti za govornicu koliko god puta hoćeš, po jednoj 

temi, u okviru vijećničkih pitanja, da možeš četiri ili pet puta izlaziti i nešto govoriti to je 

druga stvar. Mislim da je i to sada to jasnije i da je to za red na sjednici puno bolje nego što je 

bilo do sada.  

Gospodin Hrvoje Hoffman navodi da koliko je red na sjednici i koliko se red provodi 

u cjelokupnom sistemu i koliko su odluke jednom kada ih donesu bitne, dokaz je ova hrpa 

ljudi koja odlazi van.  

Gospodin Željko Lipošćak odgovara da su to floskule.  

Gospodin mr. sc. Vlado Jelkovac predlaže zaključivanje sjednice i konstatira da su 

članovi Odbora unutar sebe to na neki način raščistili da više o tome na ovom Odboru neće 

raspravljati. 

ZAVRŠENO U 10:45 SATI. 
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PREDSJEDNIK 

                                                                                                       mr.sc. Vlado Jelkovac 

 

 




